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Předražování staveb mají zamezit přísnější kontroly 
K omezení předražování silničních staveb není v tuzemsku potřeba měnit pravidla, ale naopak se 

postarat o to, aby byla v praxi dodržována. Alespoň to tvrdí nový generální ředitel Ředitelství sil-
nic a dálnic (ŘSD) David Čermák. Zaměstnanci ŘSD musí mít podle něj silnou kontrolní pozici 
při posuzování stavebních projektů, při dohledu nad 
výstavbou a také při přebírání hotových staveb. 

S tím souhlasil viceprezident Nejvyššího kontrol-
ního úřadu (NKÚ) pověřený řízením Miloslav Kala, 
jehož úřad na pochybení a plýtvání státními penězi 
při dopravní výstavbě opakovaně upozorňuje. 
„Není potřeba vymýšlet žádný nový manuál,“ uvedl 
Kala. Předražování staveb podle něj vyplývá z toho, 
že se nedodržují nynější pravidla a nejsou respekto-
vány kontrolní závěry NKÚ. 

Kala upozornil, že například v případě pražského 
dálničního okruhu už kontrola NKÚ skončená v 
roce 2005 vedla k usnesení vlády o nápravě situace, další usnesení, které mělo stav silniční výstav-
by napravit, vydala vláda v roce 2009. Při zatím poslední prověrce, která skončila letos v lednu, 
přitom kontroloři NKÚ poukázali na nezákonně utracené miliardy korun navíc a zopakovali, že 
účinnost dřívějších vládních opatření byla buď nulová, nebo minimální. 

Místo dotací výhodné půjčky 
Po prázdninách by ministr životního prostředí Tomáš Chalupa (ODS) chtěl zveřejnit kontury 

dotačního programu, který by mohl během příštího roku nahradit populární Zelenou úsporám. Už 
nyní je podle něj jasné, že žadatelé o příspěvek na zateplení nebo ekologické topení nebudou mít 
nárok na dosavadní dotaci ve výši 67 procent celkové investice. Nově by mělo jít o „příznivou 
půjčku s bonusem“, tedy půjčku s nižším úrokem a dotací. Program bude podle Chalupy výrazně 
jiný než Zelená úsporám, ministr se proto brání i tomuto pojmenování. 

Dvě třetiny šéfů českých stavebních firem očekávají pokles tržeb 
Dvě třetiny tuzemských stavebních firem letos očekávají pokles tržeb, a to napříč odvětvím. V 

roce 2013 odhaduje stavebnictví růst výnosů 45 % ředitelů, vyplývá z průzkumu společnosti CE-
EC Research ve spolupráci s KPMG Česká republika. „Konzistentní pokles optimismu ohledně 
dalšího vývoje českého stavebnictví mezi řediteli stavebních společností pokračuje již několik 
čtvrtletí v řadě,“ uvedl ředitel CEEC Research Jiří Vacek. Příčinou je dlouhodobý pokles veřejných 
i soukromých zakázek a slabší výkon ekonomiky.  

„Trochu dobrou zprávou snad je, že výrazně negativní lednová očekávání přece jen s nástupem 
jara začala pomalu roztávat,“ komentoval analýzu ministr průmyslu a obchodu Martin Kuba. Sta-
vební manažeři odhadují v aktuálním průzkumu letošní pokles odvětví o dalších 7,5 %, v lednu 
předpovídali snížení výkonu odvětví o 9,2 procenta. 
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Výroba vápna v ČR loni rostla, letos se čeká pokles 
Tuzemské vápenky loni vyrobily 943 000 tun vápna, to je o tři procenta víc než o rok dřív. Vý-

voz vápna se zvýšil dokonce o 17 procent. Letošní 
produkci ale pravděpodobně čeká znovu pokles, 
mimo jiné také kvůli propadu stavebnictví. Vyplývá 
to z údajů Svazu výrobců vápna ČR. „Loňský růst 
výroby ovlivnily zvýšené požadavky na vápno pro 
výrobu oceli, především v první polovině roku 
2011. Dále dodávky vápna do Polska pro výstavbu 
infrastruktury a dodávky pro likvidaci starých eko-
logických škod,“ řekl výkonný tajemník svazu 
Lukáš Peřka. Největší příležitostí pro rozvoj odvětví 
jsou podle výrobců vápna pokračující sanace ekolo-
gických škod, při nichž se vápno používá, a také výstavba infrastruktury. Z druhé strany ale odvět-
ví brzdí propad stavebnictví, úsporné programy v dopravním stavitelství, nevyjasněná legislativa 
kolem nakládání s odpady a nižší výroba elektřiny. „Očekává se pokles okolo pěti procent,“ uvedl 
k výhledu na vývoj letošní produkce Peřka. Mezi největší výrobce vápna v ČR, kteří se často na-
cházejí poblíž vápencových lomů, patří například Vápenka Čertovy schody na Berounsku, Vápen-
ka Vitošov na Šumpersku nebo Carmeuse v Mokré na Brněnsku. 

OHL ŽS loni zvýšila meziročně čistý zisk o 44 procenta 
Pětka českého stavebnictví, brněnská OHL ŽS, loni zvýšila meziročně čistý zisk o 44 procent na 

276,8 milionu korun. Firmě naopak od roku 2009 klesají výnosy. Za poslední dva roky se snížily o 
více než tři miliardy na devět miliard korun v loňském roce. 

„Přes významný úbytek výnosů se podařilo dosáhnout velmi slušných parametrů zisku. Firma 
dlouhodobě považuje za svůj stálý cíl udržet rentabilitu tržeb nad hranicí tří procent. Toto se jí po 
čtyřech horších letech podařilo,“ uvedl vedoucí ekonom společnosti Jaroslav Šandr. 

Firma podle něj omezila některé ztrátové stavby, na kterých se v minulosti podílela. Prodala také 
část majetku. Loňský rok znamenal významný 
úbytek výnosů. Jedním z důvodů byly menší státní 
investice do infrastruktury. Šnajdr úbytek těchto 
kroků na výnosech firmy vyčíslil na 18 procent v 
roce 2010 a dalších 12 procent loni. 

Z celkové hodnoty zhruba devítimiliardových 
tržeb firmy na ČR připadají tři čtvrtiny firemní 
produkce, zbytek realizovala v zahraničí v objemu 
2,2 miliardy korun. Nejvíce stavěla na Slovensku, 
dále v Bulharsku, Polsku a dalších evropských 
státech. OHL ŽS loni koncem roku zaměstnávala 
1600 lidí. Loni přišlo o práci zhruba 400 jejích 
zaměstnanců, letos to bude zřejmě dalších 100 až 200. OHL ŽS koncem loňského roku získala 
kontrakt v hodnotě 40 miliard korun. Bude stavět železnici na severu Ruska v lokalitě Obskaja - 
Salechard - Nadym včetně mostu přes řeku Ob. 

PSG-International staví elektrárnu na polárním kruhu 
PSG-International, lídr skupiny PSG, která patří k největším stavebním firmám v zemi, začala 

stavět paroplynovou elektrárnu ve městě Salechard na polárním kruhu v Rusku, sdělil mluvší fir-
my Patrik Kamas. Jde o zakázku za více než osm miliard korun. 

Projekt zahrnuje projektování, dodávky zařízení, stavbu a uvedení do provozu elektrárny o vý-
konu 268 megawattů, součástí je i možnost dalšího zvýšení výkonu do 500 MW. Stavba by měla 
být hotová v roce 2014, výstavbu ztěžují tamní klimatické podmínky. Financování zakázky je 
zajištěno z České republiky formou úvěru z České exportní banky. 

„Po paroplynových elektrárnách v Krasavinu a Kurganu je to další významný energetický pro-
jekt, který jako skupina PSG na území Ruské federace realizujeme. Naše pozice jako generálního 
dodavatele energetických celků na ruském trhu se tak posiluje,“ uvedl generální ředitel PSG To-
máš Krones. 

Prodloužení termín tendrů na opravu D1 
Ředitelství silnic a dálnic o měsíc prodlou-

žilo termín pro podání přihlášek do tendrů na 
opravu dálnice D1. Nově se žadatelé mohou 
hlásit do 12. června, vyplývá z věstníku veřej-
ných zakázek. Rekonstrukce dálnice D1 je 
zakázkou za téměř 4,4 miliardy korun. 

Inspekce nezjistila, že by na dálnici byl použit odpad 
Česká inspekce životního prostředí nezjisti-

la, že by při stavbě dálnice u Ostravy byl pou-
žit odpad místo stavebního materiálu. Uvádí 
to zpráva, kterou zveřejnila společnost Euro-
via CS. Ta v roce 2009 převzala společnost 
ODS-Dopravní stavby Ostrava, jež stála v 
čele konsorcia firem, které dálnici stavěly. 

Stát se definitivně rozhodl vést D3 přes Posázaví 
Stát se definitivně rozhodl vést středočeskou 

část dálnice D3 v takzvané západní variantě, 
tedy přes Posázaví. Už byl vypsán tendr na 
projektování tohoto úseku. Územní rozhodnu-
tí bude ale podle Ředitelství silnic a dálnic 
vydáno nejdříve v roce 2015, pak bude teprve 
následovat výkup pozemků. D3 má v budouc-
nu spojit Prahu přes České Budějovice a Tá-
bor s Rakouskem. 

V Žebětíně dokončují novou základní školu 
V brněnské městské části Žebětín dokončují 

novou základní školu za 160 mil. Kč. Kolau-
daci naplánovali na 1. června, výuka začne v 
září. O prázdninách se škola včetně všeho 
vybavení přestěhuje ze dvou starých budov a 
dalších prostor, které nouzově využívala. Rad-
nice očekávala, že náklady na novostavbu 
přesáhnou 200 milionů korun, nakonec se 
podařilo výrazně ušetřit. Zhruba 35 mil. korun 
radnice převedla na investici do kanalizace. 

MF odmítlo darování pozemku 
Ministerstvo financí zamítlo darovací smlou-

vu, díky níž stát letos v lednu získal část pozem-
ku potřebného pro dostavbu dálnice D11 k 
Hradci Králové. Důvodem jsou pochybení ve 
smlouvách. Smlouvu o bezúplatnému převodu 
pozemku podepsal v lednu právní zástupce a syn 
majitelky Jaroslavy Štrossové David Štros. 

Železný Brod se nevzdává plánů na dopravní terminál 
Železný Brod se nevzdává plánů na doprav-

ní terminál, který by propojil železniční a 
autobusovou dopravu. Znovu chce na jeho 
vybudování žádat o dotace z evropských fon-
dů. Město už před dvěma lety připravilo pro-
jekt za sto milionů korun, se žádostí o dotaci 
ale tehdy neuspělo. 
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Blansko postaví moderní parkoviště 
Blansko chce v příštím roce vybudovat nové 

parkoviště u tamního hlavního železničního 
nádraží. Určeno bude asi pro 200 osobních 
aut, čímž se kapacita současného parkoviště 
téměř zdvojnásobí. Projekt přijde podle 
hrubých odhadů na čtyři až pět milionů korun. 

Stavba roku Zlínského kraje 
Rekonstrukce zámku Nový Světlov v Bojko-

vicích na Uherskohradišťsku se stala Stavbou 
roku 2011 Zlínského kraje v kategorii staveb 
občanské vybavenosti. 

Sportoviště s bazény za půl miliardy 
Vedení radnice Prahy 11 si i přes protesty 

opozice prosadilo výstavbu relaxačního a 
sportovního centra s bazény, wellness středis-
kem a sportovní halou. Komplex za 0,5 mld. 
Kč odsouhlasili na jednání zastupitelé. Stavět 
by se mělo začít již 1. června. 

Tajný bunkr se změní v datové centrum 
Nedávno odtajněný takzvaný bunkr S-7 v 

Třešti na Jihlavsku se asi změní v datové cent-
rum pro firmy. O pronájem tohoto objektu se 
ve výběrovém řízení organizace Zařízení slu-
žeb pro ministerstvo vnitra ucházeli dva zá-
jemci. Vybráno bylo družstvo CGMC. 

Stavba kanalizace je příliš drahá 
Stavba vlastní kanalizace a čističky odpad-

ních vod je prý pro malé obce z jihu Moravy 
přes masivní dotace příliš nákladná. Pokud 
mají ze svého zaplatit asi 30 procent nákladů, 
je to většinou nad jejich možnosti. 

Olomouc získá dotaci na tramvajovou trať 
Olomoucká radnice uspěla se žádostí o dota-

ci bezmála 225 milionů korun na výstavbu 
nové tramvajové trati z centra města na sídliš-
tě Nové Sady. Příspěvek město získá z progra-
mu švýcarsko-české spolupráce. 

O prodej pozemků se zajímá protikorupční policie 
O prodej pozemků pod právě budovanou 

dálnicí D3 se zajímá protikorupční policie. 
Jihočeský poslanec Václav Baštýř (ODS) totiž 
chce státu prodat pozemky pod dálnicí D3 na 
Českobudějovicku u obce Ševětín po 100 
korunách za metr čtvereční. Sám je však před 
dvěma lety koupil za šest až osm korun za 
metr čtvereční. 

Polyfunkční dům vznikne v Nymburku 
Čtyřpatrový polyfunkční dům s deseti byty 

vyroste do tří let v Nymburku. Prodej stavební 
parcely v ulici Velké Valy vedle domu s pečo-
vatelskou službou schválili zastupitelé. Inves-
tice by měla stát okolo 20 milionů korun. 

Beroun přesune autobusové nádraží k vlakovému 
Beroun začne s rozsáhlou rekonstrukcí pro-

storu před vlakovým nádražím, kam přesune 
také autobusové nádraží. Město získalo na 
revitalizaci prostoru a přemístění nádraží dota-
ci 52 milionů korun, celý projekt vyjde na více 
než 60 milionů. Práce by měly začít příští rok 
na jaře a skončit v roce 2014. 

Apartmány Pálavské vinohrady dokončeny 
Společnost Pavlof s.r.o. dokončila výstavbu apartmánů ve vinařské vesnici Pavlov nedaleko 

Mikulova. Projekt v hodnotě 50 milionů korun je již vyprodán. První návštěvníci se mohou v 
apartmánech ubytovat od poloviny června tohoto 
roku. 

Výstavba třiceti apartmánů pod názvem Pálav-
ské vinohrady byla zahájena počátkem roku 
2011, o deset měsíců později byl projekt z 90 % 
vyprodán. „Zájem investorů byl velký především 
díky lokalitě a stále rostoucí popularitě Pálavy 
jako místa celoroční aktivní dovolené,“ říká 
Zdeněk Janeček, spolumajitel společnosti Pavlof, 
která projekt developovala. „Svou roli sehrály i 
další faktory jako architektonické zpracování 
nebo šíře služeb, kterou hostům areálu Pálavské 
vinohrady nabízíme,“ dodává Janeček. 

Pět domů je umístěno ve svahu mezi vinicemi 
na břehu Mušovského jezera. Každý z nich má ve dvou patrech šest bytů s terasou. K apartmánům 
náleží úložná kóje na sportovní vybavení a parkovací stání v areálu. Návštěvníci mohou využívat 
také vinařský sklep. 

Pálavské vinohrady přivítají první hosty v polovině června, už dnes evidují řadu zájemců. 
„Poptávky máme na kratší i delší pobyty. Pavlov milují sportovci, rodiny s dětmi a samozřejmě 
všichni příznivci vína, skladba návštěvníků je tak velice pestrá,“ dodává Zdeněk Janeček. 

V historickém srdci Brna vznikl luxusní hotel 
V jedné z architektonických dominant v srdci historického centra Brna, bývalé Cyrilometodějské 

záložně na Zelném trhu, vznikl luxusní hotel Grandezza. 
Hotel Grandezza je součástí celostátní hotelové sítě Grandezza Hotels. V první fázi otevře 42 

pokojů. Celkem bude hotel disponovat 75 pokoji s kapacitou 150 lůžek. „Cílem bylo a stále je 
přetvořit budovu bývalé Cyrilometodějské 
záložny v luxusní čtyřhvězdičkový hotel s 
vybavením a úrovní služeb hotelu pětihvězdič-
kového,“ sdělila Klára Hadrabová ze společ-
nosti Grandezza Hotels. 

Hadrabová uvedla, že součástí hotelu je i 
italská restaurace Il Mercato s kapacitou 90 
míst. 

Díky hotelu vzniklo v centru Brna více než 
40 pracovních míst. V první fázi má hotelová 
část 13, restaurace 20 a kavárna osm zaměst-
nanců. Navíc počítá restaurace i s letní zahrád-
kou, kvůli které najme hotel další sezonní 
pracovníky. 

Hlavním projektantem úprav bývalé Cyrilometodějské záložny je architekt Ondřej Kukral z mla-
doboleslavského ateliéru K+K, který se podílel i na přeměně Kotěrova Okresního domu v Hradci 
Králové. „Veškerý interiér bude korespondovat s pozdně secesní architekturou objektu,“ dodala k 
úpravám Hadrabová. 

Developer Amesbury chce postavit v Plzni stadion a obchod 
Nadnárodní developerská firma Amesbury, která v Plzni vybudovala a vlastní dvě průmyslové 

zóny, chce postavit mezi Skvrňany a Křimicemi víceúčelovou sportovní halu pro 8000 lidí a ob-
chodní dům. Jde o investici za dvě až tři miliardy korun podél západního obchvatu města, jehož 
první etapa se začne stavět letos. Na obchodní a sportovní zónu navazuje vize velkého bytového 
projektu, jež se teď neřeší, řekl náměstek primátora Petr Rund. 

„Jde o další potenciální rozvojové území města, takzvané Západní město. Amesbury přišla s 
myšlenkou, že by zastavěla velkou část území,“ dodal. Developer má připravený návrh využití 
území, celková plocha zaujímá 11 hektarů, z toho obchodně-sportovní pět. Jde o investora, který je 
podle Runda ve městě už zavedený a provozuje podobné projekty po celé Evropě. Není to experi-
ment, dodal. 

„Mělo byt tam vzniknout zařízení, jehož součástí bude zimní stadion pro 8000 diváků,“ uvedl 
Rund. Podle něj půjde o „O2 arenu v menším“, využitelnou na řadu dalších akcí, která by byla 
součástí obchodního centra. Obdobný model, založený na synergických efektech, navrhuje Plzni 
švýcarský investor při dostavbě fotbalového stadionu v centru. 

Amesbury chce postavit halu na území, kde jsou dnes pole. Soukromé pozemky patří zčásti in-
vestorovi a na další části má smlouvy s vlastníky. „Požádali o změnu územního plánu na obchodní 
zařízení, s čímž měli kolegové z komise koncepce a rozvoje problémy, a tak investor navrhl změnu 
na sportovní zařízení. Komise už to schválila, nyní to musí projednat rada a zastupitelstvo,“ řekl 
Rund. 
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Ivo Suchomel 
(28) se stal novým 
členem investičního 
týmu Cushman & 
Wakefield. Natupuje 
na pozici investiční-
ho poradce a bude 
zodpovědný za pora-
denství klientům při 
investičních transak-
cích v oblasti retailu. 
Suchomel přichází 
ze CBRE Global Investors (dříve ING REIM). 
Zde získal zkušenosti ve správě investic do 
nemovitostního majetku, komerčních proná-
jmech a jako manažer pro klíčové zákazníky. 

Radek Procház-
ka byl povýšen na 
pozici Associate ve 
společnosti Cush-
man & Wakefield, 
přední světové 
poradenské firmě 
v oblasti realit. 
Dosažení úrovně 
Associate je prv-
ním krokem ke 
jmenování partne-
rem firmy. Procházka je vedoucím týmu Te-
nant Representation, který se specializuje na 
zastupování významných nájemců v kancelář-
ském segmentu. Pracuje s klíčovými klienty 
v České republice a spolupracuje s týmem 
korporátních služeb pro nájemce a investory 
ve Velké Británii a USA. 

• Seminář VÝTAHY 2012 
Seminář se uskuteční 14. 6. a je určen pro 

vlastníky a správce budov, bytová družstva, 
projektanty, stavební firmy, investory, develo-
pery i další zájemce. Obsahem budou např. 
požadavky na majitele a provozovatele výta-
hů, servis a zkoušení výtahů, kritéria pro vý-
běr výtahů, možnosti financování, právní 
předpisy a technické normy z hlediska kon-
strukční i požární bezpečnosti výtahů atd. 
Odborným garantem semináře je Unie výtaho-
vého průmyslu ČR, generálním partnerem je 
Raiffeisen stavební spořitelna a.s. 

Program a on-line přihlášku najdete na adre-
se http://www.studioaxis.cz/. 

Nová generace vrtacích kladiv 
Firma Bosch navazuje na svou dosavadní řadu speciálních vrtacích kladiv GBH 2-23 RE Profes-

sional vrtacími kladivy nové generace. Budoucí modely GBH 2-24 DF Professional a GBH 2-24 D 
Professional nabízejí o přibližně 25 % více výkonu, příklepové energie a celkové životnosti nástro-
je v porovnání se svými předchozími modely. Nová kladiva proto přinášejí vyšší rychlost vrtání: 
svou schopností vyvrtat průměrně až 75 000 otvorů se řadí mezi špičku vrtacích kladiv s nejdelší 
životností v hmotnostní třídě 2 kg. Další novou vlastností je vypínání otáčení během příklepového 
sekání, což ještě rozšiřuje možnosti využití tohoto nářadí. Kdykoli je nutné vyvrtat úchytné otvory 
či vyhloubit prohlubně např. pro zásuvky či vyhloubit drážky pro kabely nebo trubky, díky 790W 
motoru a příklepové rázové energii 2,7 J lze tyto standardní úkony vykonat rychleji a efektivněji. 

Kompletní koupelnová řada 
Keramag nyní na našem trhu prezentuje kompletní koupelnovou řadu od návrhářky Cornelie 

Thiesové. MyDay se originalitou svého uspořádání výrazně liší od více či méně shodných produk-
tů. Nezaměnitelný styl řady MyDay vyniká u umyvadel, která se vyznačují velkými oblouky, vybí-
hajícími úzkým okrajem a širokou rovnou plochou pro umístění armatury. Dojem výrazného od-
lehčení vyvolává zkosení bočních stran a zvláštní uspořádání čela umyvadla. Poutavá je velká 
odtoková zátka s pochromovaným okrajem, jejíž tvar vyvolává asociace s charakteristickým vzhle-
dem moderních mobilních telefonů. 

Speciální sádrokartonová konstrukční deska 
Komplexní systémy stavebních prvků Rigips pro montované dřevostavby jsou na trhu rozšířeny 

o novou speciální sádrokartonovou konstrukční desku RigiStabil. Stavební materiál lze ale i na 
ostatních stavbách v interiérech všestranně upotřebit. Za určitých podmínek je možné desku použít 
i ve vnějším prostředí v chráněné expozici (podbití přesahu střechy, průjezdy atd.). Ke konstruk-
cím ze sádrovláknitých desek Rigidur a sádrokartonových desek přibyly nyní nové možnosti skla-
deb příček, předstěn, podhledů a podkroví na dřevěných latích i kovových profilech. 

Veřejné zakázky ve stavebnictví 2012 
Firma Callida, s.r.o. společně s odborníky na veřejné stavební zakázky Vás zvou na semi-

nář, zaměřený na významné změny novely zákona o veřejných zakázkách, platné od 1. 4. 
2012. 
• Témata: novela Zákona o veřejných zakázkách s důrazem na stavební zakázky (účinná od 1. 4. 
2012), nové prováděcí předpisy a vyhlášky, specifika zadávání veřejných zakázek na stavební prá-
ce, dopady novely na: přípravu soupisu prací, dodávky a služby pro výběrová řízení, posuzování 
nabídek na stavební práce 
• Na jaké otázky seminář odpoví: Jaké jsou kvalifikační předpoklady uchazečů o veřejné staveb-
ní zakázky? Jak aplikovat novelu zákona do praxe? Jaké jsou nové a správné postupy zadávacího 
řízení? Jaký je rozsah zadávací dokumentace a soupisu stavebních prací? Jaké jsou požadavky pro 
nabídky? Jakým způsobem se posuzují a hodnotí nabídky? 
• Odborní lektoři: Mgr. Jan Sixta, náměstek ministra pro veřejné investování a legislativu MMR 
ČR, Mgr. David Dvořák, LL.M., specialista na právo veřejného investování, místopředseda před-
stavenstva České společnosti pro stavební právo, Ing. Petr Serafín, místopředseda představenstva 
České společnosti pro stavební právo, Helena Kalivodová, cost manager a spolumajitelka firmy 
Questima a Ing. Vítězslav Meloun, projektový manažer firmy Callida, s.r.o. 

Seminář je určen zadavatelům i uchazečům o veřejné zakázky, především pak manažerům a 
pracovníkům stavebních firem, projekčních a inženýrských kanceláří, konzultačních a poraden-
ských organizací, projektovým manažerům a právníkům i pracovníkům investorských útvarů státní 
správy, samosprávy a soukromého sektoru.  

Seminář proběhne 12. a 13. 6. 2012 v Praze. Přihlášku a další informace naleznete na strán-
kách http://www.callida.cz. 
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